
BR. 0002.41.2018 

Protokół  Nr XLI/18 
z 41 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 30 stycznia 2018r. 

 

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2017 r. 

 poz. 1875 z późn. zm.) 41 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady 

Andrzej Rakowski. 

W sesji na 15 radnych uczestniczyło 13-u. Radne nieobecne: Białobrzeska Ewa i 

Hajdamowicz Natalia. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Miasta i Gminy – Stanisław Dobrowolski, 

- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 

- Skarbnik Miasta i Gminy – Magdalena Sączawa – Szwedowska, 

- kierownicy referatów UMiG, 

- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 

- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powitał wszystkich zebranych na  

41 sesji Rady Miejskiej w Sobótce.  

 

Następnie Burmistrz MiG Stanisław Dobrowolski złożył podziękowania na ręce strażaków z 

OSP w Sobótce za udział w akcji ratowniczo-gaśniczej budynku położonego w Sobótce przy 

ul. Świdnickiej. 

Pan T.S. w imieniu wszystkich strażaków podziękował za wyróżnienie. Dodał, że starają się 

nieść pomoc wszędzie tam, gdzie są potrzebni. Powiedział, że jako Gminny Komendant OSP 

chciałby podziękować Burmistrzowi oraz innym pracodawcom m.in. Dyrektorowi ZGKiM 

„Ślęża” za wyrozumiałość, ponieważ strażacy do godziny 15 również pracują i to jest dobra 

wola pracodawcy, że wypuszcza swoich pracowników do udziału w akcji. Powiedział, że 

akcja o której w dniu dzisiejszym jest mowa również rozpoczęła się o godzinie 12, a więc w 

godzinach pracy i strażacy pojechali, aby ratować ludzi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski przedstawiając porządek obrad 

zaznaczył, że projekt, który znajduje się w punkcie 11 nie był omawiany na żadnej z komisji, 

ale trafił do Biura Rady na 7 dni przed sesją dlatego znalazł się w porządku obrad. 

Powiedział, że Pan Jacek Ostrowski prosi jeszcze o wprowadzenie dodatkowego punktu 

dotyczącego dofinansowania do dowozów w Rękowie. Zaznaczył, że to Rada ostatecznie 

zadecyduje o porządku dzisiejszych obrad.  

Pan Jacek Ostrowski poinformował, że od 1 stycznia weszła w życie ustawa o finansowaniu 

zadań oświatowych, która spowodowała, że dotychczasowe uchwały dotacyjne straciły swoją 

moc. Dodał, że jeżeli wnioskowane uchwały nie zostaną uchwalone to nie będzie podstawy 

prawnej do tego, aby niepublicznym placówkom oświatowym wypłacać dotacje. 

Poinformował, że uchwała o której wprowadzenie do porządku obrad wnioskuje jest ściśle 

powiązana z uchwałą z pkt. 11 porządku obrad. Dodał, że identyczną uchwałę Rada podjęła 

już 29 czerwca 2017r. przeznaczając kwotę 3000 zł miesięcznie na zwiększoną dotację w 

okresie od 1 września 2017r. do 31 sierpnia 2018r., ale ww. ustawa spowodowała, że również 

ta uchwała od 1 stycznia straciła swoją moc. Zaznaczył, że terminy na uchwalenie nowych 

uchwał były bardzo krótkie, ponieważ ustawa weszła w życie 14 grudnia 2017r., a później 

były jeszcze święta i teraz podobnie jak inne gminy robimy wszystko, aby w styczniu podjąć 

nowe uchwały. Poinformował, że została naruszona niepisana zasada, że nie zmienia się zasad 

finansowania szkół szczególnie niepublicznych na niekorzyść w trakcie roku szkolnego, a 

tutaj uchwała, która miała obowiązywać do sierpnia nagle na mocy ustawy w styczniu straciła 

swoją moc.  

Radny Zbigniew Goldwasser złożył wniosek o usunięcie pkt. 11 z porządku obrad sesji.   

Dodał, że uchwała o której mowa została podjęta 27 lutego 2017 roku (wcześniejsza uchwała 

była z grudnia 2015 r. i dwukrotnie była zmieniana) i obecna Rada zajmowała się tą uchwałą 

już 4 razy. Powiedział, że uchwały, które zgodnie z informacją Kierownika Referatu przestają 



obowiązywać ze względu na wejście w życie nowej ustawy mówiły o procentach udzielanych 

dotacji, a projekt, który znajduje się w porządku obrad dzisiejszej sesji nie mówi o tym nic. 

Poprosił o skierowanie tego projektu do procedowania w komisji.  

Pan Jacek Ostrowski odpowiedział, że art. 38 ust. 1 nowej ustawy obowiązującej od  

1 stycznia 2018r. spowodował, że wszystkie tego typu uchwały stracił moc i sytuacja ta nie 

dotyczy tylko naszej gminy. Zaznaczył, że jeżeli teraz uchwały te nie zostaną uchwalone to 

nie będzie podstaw do tego, aby niepublicznym placówkom wypłacić dotacje. Powiedział, że 

rzeczywiście uchwały te były zmieniane wiele razy, ale wynikało to z tego, że było zmieniane 

prawo.  

Radny Krzysztof Krzeszowski zapytał Kierownika od kiedy wie o tej zmianie i jaki jest czas 

na podjęcie tych uchwał? Dodał, że zgodnie z obowiązującymi procedurami wszystkie tematy 

powinny przejść przez komisję, a teraz po raz kolejny zostali postawieni przed faktem, że 

należy szybko podjąć decyzję. 

Pan Jacek Ostrowski odpowiedział, że projekt ustawy był znany już wcześniej, ale ustawa 

weszła w życie dopiero 14 grudnia, ale później były święta i został nam bardzo krótki termin 

na podjęcie tych uchwał.  

Radny Edward Żaba powiedział, że dziwi się kolegom Radnym, że tak strasznie oponują 

skoro wnioskowane uchwały nie skutkują zmianą budżetu, bo środki na ten cel zostały już 

zabezpieczone i jest to jedynie kwestia formalna. Przypomniał, że jako Radni przysięgali 

służyć społeczeństwu, a jeżeli Radni nie chcą głosować to zaprasza na spotkanie z 

mieszkańcami i wytłumaczenie im dlaczego ich dzieci mają chodzić na nogach.  

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że w § 3 uchwały z dnia 27 lutego jest mowa o 

różnego rodzaju procentach, a w dzisiejszym projekcie nie ma o tym w ogóle mowy. 

Pan Jacek Ostrowski odpowiedział, że teraz te % są określone już w nowej ustawie. 

Radny Zbigniew Goldwasser zapytał gdzie jest uzasadnienie do przedstawionego projektu.  

Radny Krzysztof Krzeszowski zapytał Panią Skarbnik czy rzeczywiście podjęcie tych 

uchwał nie niesie żadnego skutku finansowego dla gminy? 

Pani Magdalena Sączawa-Szwedowska Skarbnik MiG odpowiedziała, że w związku z 

uchwałą z czerwca w budżecie zostały zabezpieczone środki w wysokości 3000 zł 

miesięcznie do 31 sierpnia 2018r. Dodała, że ona również szukała wspomnianych procentów. 

Poinformowała, że nie przeglądała wspomnianej ustawy, ale Pan Kierownik potwierdza, że 

tak jest i to ustawa reguluje teraz te kwestie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski dodał, że projekt, który otrzymali jest 

podpisany przez Radcę Prawnego więc pod względem prawnym uchwała została sprawdzona, 

a wątpliwości może budzić jedynie to, że uchwała nie trafiła na komisję i Radni stawiani są 

przed faktem dokonanym. Powiedział, że jego zdaniem powinni przyznać te środki, ponieważ 

działają dla społeczeństwa, ale ostateczna decyzja należy do Rady. Złożył wniosek o 

wprowadzenie wnioskowanych dwóch uchwał do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Głosów „za” 10, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 2 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski poinformował, że projekt w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie zwiększonej dotacji znajdzie się w punkcie 12 porządku obrad 

i kolejne numery przesuną się o jeden.  

 

 Porządek obrad sesji, po dokonanej zmianie przedstawiał się następująco: 

 

1. Interpelacje i zapytania. 

2. Wolne wnioski i komunikaty. 

3. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 28 grudnia 2017r. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 18 grudnia 2017 r. do  

12 stycznia 2018r.  

5. Sprawozdania Przewodniczących z prac ich komisji w 2017r.  

6. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 

2018-2021. 

7. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2018 r.  



8. Uchwała w sprawie uchwalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schroniskach dla osób bezdomnych. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami na obszarze Gminy Sobótka. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka w Sobótce, Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Marii 

Curie Skłodowskiej, Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Rogowie Sobóckim 

i Szkoły Podstawowej w Świątnikach w ośmioklasowe Szkoły Podstawowe. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu gminy 

Sobótka dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i 

szkół prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 

podstawowej prowadzonej przez podmiot inny niż Gmina Sobótka, dla których Gmina 

Sobótka jest organem rejestrującym, w wysokości innej niż określona w art. 26 ust. 1 

ustawy z dnia 27 października 2017r. o finansowaniu zadań oświatowych. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie reorganizacji Ślężańskiego Ośrodka 

Kultury w Sobótce. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków 

budżetu MiG Sobótka pochodzących ze źródeł zewnętrznych w ramach programu 

priorytetowego pn. „Ograniczenie niskiej emisji na obszarze województwa 

dolnośląskiego”. 

15. Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Sobótka. 

16. Uchwała w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka dla terenu położonego przy  

ul. Cmentarnej. 

17. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie 

Sulistrowiczki. 

 

Ad. 1  

Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 zaapelował, aby nie 

sprzedawać działek po obrysie. Dodał, że przez 70 lat było przejście pomiędzy ul. Ogrodową, 

a ul. Ciasną, a teraz jest tam wstawiona bramka zamknięta na klucz i mieszkańcy zarówno do 

przedszkola jak i na policję muszą chodzić na około. Powiedział, że wystarczyło zostawić  

1 metr, bo teraz nawet sąsiadka jak chce pomalować swój płot musi chodzić na około. Dodał, 

że nie chce nawet powtarzać, co na ten temat mówią mieszkańcy. Powiedział, że jest to nie do 

pomyślenia, że gmina sprzedaje działki po obrysie.  

Pani Aleksandra Bąkowska odpowiedziała, że jest to stara sprzedaż i musiałaby sprawdzić, 

czy to w ogóle była sprzedaż od gminy. 

Radny Witold Nazimek poprosił, aby w przeszłości Przewodniczący Zarządów, Sołtysi  

i Radni tłumaczyli mieszkańcom, że są to prywatne tereny i gmina nie ma z tym nic 

wspólnego. Zaznaczył, że Burmistrz nie rozwiąże problemu, że ktoś zamknął swój prywatny 

teren na klucz. 

Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 powiedział, że 

apeluje jedynie, aby w przyszłości zapobiegać takim sprzedażom. 

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 powiedział, że od 

jednego z mieszkańców dowiedział się, że jest akcja wymiany kotłów i w naszej gminie 

zostało już złożonych kilkadziesiąt wniosków mieszkańców w tej sprawie. Dodał, że jest 

wskazanie na Starostwo Powiatowe, które w 50% ma dofinansowywać, a Starostwo 



skierowało tego mieszkańca do gminy tłumacząc, że oni dotują jedynie w 25%. Zapytał jak 

jest naprawdę? 

Pan Andrzej Szawan powiedział, że jest również Radnym Powiatowym i nic nie wie na 

temat dopłat powiatu do wymiany pieców. Poinformował, że to prawda, że jest taki program i 

w zeszłym roku złożono 63 wnioski, ale jako gmina zostaliśmy wprowadzeni przez WFOŚ w 

błąd ponieważ jest to forma pożyczki na preferencyjnych warunkach, w połowie umarzalnej 

(z wnioskiem występujemy dopiero po spłaceniu połowy). Dodał, że razem z Burmistrzem 

oraz Panią Skarbnik byli na spotkaniu z Prezesem WFOŚ i omawiali kilka tematów. 

Podkreślił, że na dzień dzisiejszy program ten w 100% finansowany jest z budżetu gminy i 

środki na pierwszą część naboru zostały w budżecie już zabezpieczone Dodał, że chcieliby 

uruchomić ten program również dla nowych mieszkańców.  

Ad. 2  

Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża” powiedział, że w związku z realnym 

terminem budowy kanalizacji dla 3 miejscowości: Będkowice, Księginice i Przemiłów prosi 

sołtysów o włączenie się i zorganizowanie spotkań z mieszkańcami, jeżeli są jeszcze jakieś 

wątpliwości lub pytania. Dodał, że jeżeli nie ma wątpliwości to po szczegóły zaprasza do 

zakładu.  

Ad. 3 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (12 głosów „za”, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 28 grudnia 2017 r.  

 

Ad. 4 

Brak uwag. 

 

Ad. 5 

Pan Krzysztof Krzeszowski Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej  

i Rolnictwa powiedział, że tak naprawdę prace komisji są wszystkim dobrze znane i to 

zarówno przez protokoły z posiedzeń, które są ogólno dostępne jak również poprzez wolny 

wstęp na każde posiedzenie.  Dodał, że bardzo trudno jest wybrać do sprawozdania to, co 

było najważniejszego w całym roku, dlatego jego sprawozdanie jest bardzo krótkie i odsyła w 

nim do szczegółowych protokołów z poszczególnych komisji. Zaznaczył, że jest to również 

jego głos przy ustalaniu nowego statutu gminy. Następnie odczytał swoje sprawozdanie z prac 

komisji w 2017 roku.  

Pan Rafał Kotwica Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich odczytał 

sprawozdanie z prac komisji w 2017 roku.  

Pan Zbigniew Goldwasser Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i 

Sportu odczytał sprawozdanie z prac komisji w 2017r. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 

2018-2021 wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Magdalena Sączawa - Szwedowska 

Skarbnik MiG.  Dodała, że w tabeli na stronie 8 w poz. 11.4 i 11.3.2 jest błąd i w poz. 11.3.2 

powinna być kwota 8.745.022,52 zł, a w poz. 11.4 powinna być kwota 8.145.022,52 zł, 

ponieważ w roku 2019 była dodawana rewitalizacja.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/318/18 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2018 rok wraz  

z uzasadnieniem przedstawiła Pani Magdalena Sączawa - Szwedowska Skarbnik MiG.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 



Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/319/18 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schroniskach dla osób bezdomnych przedstawiła Pani Katarzyna Dwornik Dyrektor 

OPS. 

Radny Edward Żaba zapytał ile mamy takich osób? 

Pani Katarzyna Dwornik Dyrektor OPS odpowiedziała, że 5.  

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/320/18 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami na obszarze Gminy Sobótka przedstawił Pan Jacek Ostrowski. 

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że ma wątpliwość, ponieważ w art. 57 ust. 2 

ustawy jest mowa o 7 dniach na zgłaszanie zastrzeżeń do protokołu pokontrolnego, a my w 

uchwale w §4 ust. 2 skracamy ten termin do 3 dni. 
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Uchwała Nr XLI/321/18  
 

Ad. 10 

Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka w Sobótce, Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Marii 

Curie Skłodowskiej, Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Rogowie Sobóckim i 

Szkoły Podstawowej w Świątnikach w ośmioklasowe Szkoły Podstawowe przedstawił Pan 

Jacek Ostrowski. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/322/18  

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z 

budżetu gminy Sobótka dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego przedstawił Pan Jacek Ostrowski. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/323/18 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 

podstawowej prowadzonej przez podmiot inny niż Gmina Sobótka, dla których Gmina 

Sobótka jest organem rejestrującym, w wysokości innej niż określona w art. 26 ust. 1 ustawy 

z dnia 27 października 2017r. o finansowaniu zadań oświatowych przedstawił Pan Jacek 

Ostrowski. 



 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/324/18 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie reorganizacji Ślężańskiego Ośrodka 

Kultury w Sobótce wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Wiesław Drozdowski Dyrektor 

ŚOKSiR. Dodał, że projekt tej uchwał był już omawiany w miesiącu grudniu na posiedzeniu 

Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/325/18 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków 

budżetu MiG Sobótka pochodzących ze źródeł zewnętrznych w ramach programu 

priorytetowego pn. „Ograniczenie niskiej emisji na obszarze województwa dolnośląskiego” 

wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Andrzej Szawan. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/326/18  

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Sobótka wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Andrzej Szawan. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/327/18 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka dla terenu położonego przy  

ul. Cmentarnej wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Andrzej Szawan. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/328/18  

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie 

Sulistrowiczki wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Andrzej Szawan. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XLI/329/18  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  

i zamknął 41 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 



Sesja trwała w godz. 13:00 do 14:40 

 
 

Protokołowała 

Agata Rekść 


